

Title (en)
A SUPPORTING ARRANGEMENT FOR SCAFFOLDING AND SIMILAR.

Title (de)
STÜTZANORDNUNG FÜR GERÜSTE UND ÄHNLICHES.

Title (fr)
AGENCEMENT DE SUPPORT POUR ECHAFAUDAGES ET STRUCTURES SIMILAIRES.

Publication
EP 0104201 A1 19840404 (EN)

Application
EP 83900982 A 19830309

Priority
SE 8201891 A 19820325

Abstract (en)
[origin: WO8303438A1] A support arrangement for scaffolding and similar structures erected from a number of scaffolding elements (19). A first supporting component (2) in the form of a base plate exhibits at least two supporting edges (6-9) projecting from the base plate and arranged opposite each other in pairs, which demarcate an interjacent space. A second supporting component (13) is connected to one of the aforementioned scaffolding elements (19) and exhibits an arched supporting element (21) with a single-curvature supporting surface (22). Said second supporting component is capable of being connected to the first supporting component with the arched supporting element introduced into said space and resting against the base plate.

Abstract (fr)
Dans un agencement de support d'échafaudages et de structures similaires bâties avec une pluralité d'éléments d'échafaudage (19), un premier élément de soutien (2), ayant la forme d'une plaque de base, présente au moins deux rebords de soutien (6-9) saillants sur la plaque de base, agencés face à face en paires, et délimitant un espace intermédiaire. Un deuxième élément de soutien (13) est relié à un des éléments d'échafaudage (19) mentionnés ci-dessus, et comporte un élément recourbé de soutien (21) ayant une surface de soutien à courbure unique (22). Ledit deuxième élément de soutien est susceptible d'être relié avec le premier élément de soutien, l'élément recourbé de soutien étant introduit dans ludit espace intermédiaire et étant appuyé sur la plaque de base.

IPC 1-7
E04G 1/24; E04G 5/02

IPC 8 full level
E04G 5/02 (2006.01); E04G 25/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
E04G 5/02 (2013.01); E04G 5/025 (2013.01); E04G 25/00 (2013.01); E04G 25/061 (2013.01); E04G 25/063 (2013.01); E04G 25/065 (2013.01); E04G 2025/006 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8303438 A1 19831013; EP 0104201 A1 19840404; SE 8201891 L 19830926

DOCDB simple family (application)
SE 8300083 W 19830309; EP 83900982 A 19830309; SE 8201891 A 19820325